
Referat fra bestyrelsesmøde 18/7-2023 

 

 
Deltagere: Peter, Carsten, Henning, Tonny, Poul Anker, Bent og Gert. 
 

 
1. Vedligeholdelsen af veje og stier. 

Gøgevej er tilfredsstillende. Der er suppleret op med grusbunker medlemmerne kan 
medvirke til at dække de værste huller. 
Aftalen med kommunen om klipning af stier væk fra elhegnet og om stente, hvor hegnet 

blokerer en sti, er desværre ikke udført her inden sommerferien. Vi følger op efter 

sommerferien. NB: Stenten er efterfølgende blevet monteret! 

Vi undersøger interesse blandt medlemmerne for en ”flisdag” (se særskilt skrivelse). 

Fældning af selvsåede træer og buske på fællesarealet ved Gøgevej planlægges til at 

foregå i efterårsferien. 

Vendepladser til skraldebiler er blevet etableret, hvor kommunen stillede krav om det.  

Udkørsel Gøgevej skal repareres - Hjørring Kommune kontaktes (CSM). 

2. Branddasker 
Tonny har indhentet tilbud på 365 kr. + moms for ny branddasker – skal der evt. opsættes 

et stativ på Gøgevej med branddaskere? (se særskilt skrivelse) 

3. Status økonomi efter vendepladser? 
Peter har modtaget regninger. Carsten sender mail til Peter med mailadresser på Gøgevej 

33 og 35, der selv dækker udgiften til hævning og grus til enden af Gøgevej 

4. Affaldsordningen (erfaringer m.m.) 
Det ser Ok ud de fleste steder. Vi vil høre medlemmerne, hvor mange uger sommerhuset 

er i brug og der derfor er behov for afhentning af affald. (se særskilt skrivelse) 

5. Naturplejen (hegningen)  
Notat fra besigtigelsestur tidligere sendt fra Gert) Lægges også på hjemmesiden. 
 

6. Erosionen af stranden og udvidelsen af Hirtshals havn. 
Projekt med Aalborg Universitet har universitetet måttet spare væk pga. 

budgetoverskridelser. Kystsikringsgruppen arbejder på et møde med Kystdirektoratet og 

følger op på sin strategi. 

Sandfodringen er kardinalpunktet. Kystsikringsgruppen arbejder videre. 

7. Naturringen (status). 
Ruten er ændret, hvor den går tæt på et par sommerhuse og enkelte andre steder. 

Økonomien er næsten på plads. De fleste aftaler med lodsejere er på plads. Der er stadig 

en grundejer i Vester Tversted, der desværre ikke vil tillade færdsel over sin grund på trods 

af, at det sker langt fra huset. Tilbud på bordwalk og broer er under indhentning. 

Godkendelser/dispensationer fra myndigheder er ved at blive indhentet. Naturringgruppen 

sigter mod åbning til påske 2024. 

8. Postloven 
Vi afventer postlovens krav. Vi vil høre medlemmerne, om der er behov for postkasse (se 

særskilt skrivelse). 



 

9. Evt. 
Sti mellem parcellerne på Falkevej og Uglevej undersøges nærmere til evt at indgå i 

Naturringen. 

 

Referent Carsten 


